
 

 

BRM.0012.6.3.2022 

Protokół nr 34/2022 

posiedzenia Komisji Zdrowia, Rodziny i Pomocy Społecznej  

Rady Miejskiej Inowrocławia,  

odbytego w dniu 21 marca 2022 r.   

w trybie zdalnym 

 (z wykorzystaniem środków porozumiewania się na odległość). 

 

Czas  trwania posiedzenia 11.00 – 11.25 
 

Członkowie Komisji obecni na posiedzeniu: 

1. Stolarska Lidia     – Przewodnicząca Komisji 

2. Olszewski Grzegorz  – Członek Komisji 

3. Podogrodzka Ewa  – Członek Komisji 

4. Żukowska Maria   – Członek Komisji 
 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Grzegorz Gąsiorek – Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Promocji 

Zdrowia. 

2. Jadwiga Kalinowska – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej.   
 

Listy obecności radnych oraz zaproszonych gości stanowią załączniki nr 1 i 2  

do protokołu. 
 

Ad 1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum.  
 

Posiedzenie Komisji otworzyła Pani Lidia Stolarska – Przewodnicząca Komisji, 

która po sprawdzeniu obecności członków Komisji stwierdziła, że w obradach 

Komisji uczestniczy 4 radnych, co wobec ustalonego składu Komisji 

wynoszącego 4 osoby, stanowi kworum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych decyzji. 

 

Ad 2. Propozycje zmian do porządku posiedzenia. 

 

Nie było.  

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 

2. Propozycje zmian do porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu Komisji nr 33/2022 z dnia 22 lutego 2022 r.  

4. Przyjęcie sprawozdania z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny 

w 2021 r. wraz z wykazem potrzeb na 2022 r.  

5. Przyjęcie sprawozdania z realizacji „Miejskiego Programu Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 

Narkomanii” za 2021 r.  



6. Sprawy wymagające opinii Komisji (projekty uchwał).  

7. Sprawy bieżące. 

 

Ad 3. Przyjęcie protokołu nr 33/2022 z dnia 22 lutego 2022 r.  
 

Lidia Stolarska – Przewodnicząca Komisji: 

Kto jest za przyjęciem protokołu nr 33/2022 z posiedzenia Komisji? 
 

głosowanie:  za – 3, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 

 

Ad 4. Przyjęcie sprawozdania z realizacji zadań z zakresu wspierania 

rodziny w 2021 r. wraz z wykazem potrzeb na 2022 r.  

 

Grzegorz Gąsiorek – Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Promocji 

Zdrowia: 

Przedstawił projekt uchwały: Przyjęcie sprawozdania z realizacji zadań z zakresu 

wspierania rodziny w 2021 r. wraz z wykazem potrzeb na 2022 r.  

Ponadto zgłosił autopoprawkę: 

„W załączniku nr 2 uchwały, na str. 1 , pk.5, wiersz 3 jest tam napisane z budżetu, 

a powinno być z budżetu, osobno. Na str. 2 uzasadnienia, załącznik nr 2, pkt. 11, 

wiersz 2 jest napisane Ośrodek Pomocy Społecznej, pomiędzy Ośrodek, a Pomocy 

powinna być spacja.”  

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 3 do protokołu.   
 

Lidia Stolarska – Przewodnicząca Komisji: 

Otwieram dyskusję. Czy ktoś z Państwa radnych chce zabrać głos? 

 

Lidia Stolarska – Przewodnicząca Komisji: 

Z przedstawionego materiału w zakresie potrzeb, wspierania rodziny na 2022 r. 

widzimy w materiale, że zaplanowany budżet może się okazać niewystarczający 

na pokrycie kosztów tych wszystkich świadczeń. Czy w związku z tym macie 

pomysł jak rozwiązać ten problem? Skąd wziąć na to pieniądze?  

 

Grzegorz Gąsiorek – Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Promocji 

Zdrowia: 

Są to środki budżetowe. Zatem musi to starczyć. Pewne rzeczy się robi, 

albo się nie robi. My oszacowaliśmy jak ma wyglądać program. Jeśli będą środki 

wystarczające to się go zrealizuje. Jak będzie za mało pieniędzy to trzeba będzie 

z niektórych rzeczy zrezygnować. Jak w każdym budżecie.  

 

Jadwiga Kalinowska – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej: 

Dodatki mieszkaniowe na pewno będą wymagać dofinansowania. W roku 2021 

w lipcu zmieniły się kryteria dochodowe uprawniające osoby, rodziny 

do świadczeń o nazwie dodatki mieszkaniowe. Zmieniły się również zasady 

ich naliczania. Powoduje to wzrost jednostkowy świadczeń. Pomimo 

niewielkiego spadku uprawnionych w II półroczu to liczby rzeczywiste kosztów 

są znacznie wyższe. Jeśli koszty eksploatacji mieszkań będą zwiększone, a będą. 



Choćby o koszty ogrzewania, gazu i energii elektrycznej w ślad za tym należy 

spodziewać się, że wydatki na tę formę pomocy będą wyższe jak w roku 2021 

i mogą się okazać niewystarczające. Podobnie może być w kwestii rodzin 

zastępczych, za które w części koszty reguluje budżet miasta. W pierwszym roku 

pobytu dziecka jest to 10% kosztów pobytu, w drugim i trzecim jest to 30%, 

a powyżej jest już 50%. Nie wiemy jeszcze jak zostaną oszacowane te koszty, 

w chwili przedkładania materiałów na rok bieżący . W związku z tym są one 

oszacowane. Należy spodziewać się, że będą wyższe od ubiegłorocznych, 

ponieważ koszty utrzymania dzieci wzrosną. To będą te najistotniejsze momenty, 

które będą obciążały budżet miasta. Niestety nie będzie możliwości zastąpienia 

tego innymi środkami. Inne środki mogą wkroczyć np. w organizację usług 

opiekuńczych i to czynią od kilku lat. Pozostałe zadania są do sfinansowania 

ze środków własnych gminy lub jak w przypadku usług specjalistycznych 

ze środków budżetu wojewody, gdyż jest to zadanie zlecone.  

 

Ewa Podogrodzka – Członek Komisji:  

Chciałam zabrać głos w takim samym kontekście jak pani Przewodnicząca. 

Też zauważyłam tą różnicę kosztów. Materiał jest obszerny, szeroko i precyzyjnie 

opracowany. Te dane są przedstawione precyzyjnie. Mam obawę co to będzie 

z rokiem 2022. Porównując z rokiem 2019 te koszty drastycznie rosną. Niestety 

my na to nic nie poradzimy. Jak widzimy potrzebujących przybywa, naszych, 

jak i tych z zagranicy. Ale tak jak pani dyrektor powiedziała będziemy musieli 

znaleźć pieniądze w budżecie, aby chociaż te dofinasowania do mieszkań 

wzrosły. Wzrosła płaca, wzrastają materiały, które są używane do remontów. 

 

Lidia Stolarska – Przewodnicząca Komisji: 

Przechodzimy do głosowania.  

Kto jest za przyjęciem sprawozdania z realizacji zadań z zakresu wspierania 

rodziny w 2021 r. wraz z wykazem potrzeb na 2022 r. ? 

 

głosowanie:  za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 

 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej 

Inowrocławia z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia 

(Dz. Urz. Woj. Kujawsko-Pomorskiego Nr 93, poz. 1356 z późn. zm.), Komisja 

Zdrowia, Rodziny i Pomocy Społecznej podjęła uchwałę nr 3/2022 

o pozytywnym zaopiniowaniu projektu uchwały w sprawie realizacji zadań 

z zakresu wspierania rodziny w 2021 r. wraz z wykazem potrzeb na 2022 r.  

 

  



Ad 5. Przyjęcie sprawozdania z realizacji „Miejskiego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

oraz Przeciwdziałania Narkomanii” za 2021 r.  

 

Grzegorz Gąsiorek – Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Promocji 

Zdrowia: 

Przedstawił projekt uchwały: Przyjęcie sprawozdania z realizacji „Miejskiego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

oraz Przeciwdziałania Narkomanii” za 2021 r.  

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 4 do protokołu.   
 

Lidia Stolarska – Przewodnicząca Komisji: 

Otwieram dyskusję. Czy ktoś z Państwa radnych chce zabrać głos? 

Nikt nie zabrał głosu.  

 

Lidia Stolarska – Przewodnicząca Komisji: 

Przechodzimy do głosowania.  

Kto jest za przyjęciem sprawozdania z realizacji „Miejskiego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 

Narkomanii” za 2021 r.? 

 

głosowanie:  za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 

 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej 

Inowrocławia z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia 

(Dz. Urz. Woj. Kujawsko-Pomorskiego Nr 93, poz. 1356 z późn. zm.), Komisja 

Zdrowia, Rodziny i Pomocy Społecznej podjęła uchwałę nr 4/2022 

o pozytywnym zaopiniowaniu projektu uchwały w sprawie przyjęcia 

sprawozdania z realizacji „Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii” za 2021 r.  

 

Ad 6. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

 

Grzegorz Gąsiorek – Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Promocji 

Zdrowia: 

Przedstawił projekt uchwały w sprawie Miejskiego Programu Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii 

na lata 2022 – 2025.  

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 5 do protokołu.  

 

Lidia Stolarska – Przewodnicząca Komisji: 

Otwieram dyskusję. Czy ktoś z Państwa radnych chce zabrać głos? 

Nikt nie zabrał głosu.  

 

  



Lidia Stolarska – Przewodnicząca Komisji: 

Przechodzimy do głosowania.  

Kto jest za przyjęciem uchwały w sprawie Miejskiego Programu Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii 

na lata 2022 – 2025? 

 

głosowanie:  za – 3, przeciw - 1, wstrzym. się – 0. 

 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej 

Inowrocławia z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia 

(Dz. Urz. Woj. Kujawsko-Pomorskiego Nr 93, poz. 1356 z późn. zm.), Komisja  

Zdrowia, Rodziny i Pomocy Społecznej podjęła uchwałę nr 5/2022 w sprawie 

Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

oraz Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2022 – 2025. 

  

 

Grzegorz Gąsiorek – Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Promocji 

Zdrowia: 

Przedstawił projekt uchwały zmieniającą uchwałę w sprawie ustalenia statutu 

Żłobka Miejskiego „Maja” w Inowrocławiu.  

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 6 do protokołu.  

 

Lidia Stolarska – Przewodnicząca Komisji: 

Otwieram dyskusję. Czy ktoś z Państwa radnych chce zabrać głos? 

Nikt nie zabrał głosu.  

 

Lidia Stolarska – Przewodnicząca Komisji: 

Przechodzimy do głosowania.  

Kto jest za przyjęciem uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia statutu 

Żłobka Miejskiego „Maja” w Inowrocławiu? 

 
 

głosowanie:  za – 3, przeciw - 1, wstrzym. się – 0. 

 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej 

Inowrocławia z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia 

(Dz. Urz. Woj. Kujawsko-Pomorskiego Nr 93, poz. 1356 z późn. zm.), Komisja  

Zdrowia, Rodziny i Pomocy Społecznej podjęła uchwałę nr 6/2022 zmieniającą 

uchwałę w sprawie ustalenia statutu Żłobka Miejskiego „Maja” w Inowrocławiu.  

 

Grzegorz Gąsiorek – Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Promocji 

Zdrowia: 

Przedstawił projekt uchwały zmieniającą uchwałę w sprawie ustalenia statutu 

Żłobka Miejskiego „Bajka” w Inowrocławiu.  

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 7 do protokołu.  

 



Lidia Stolarska – Przewodnicząca Komisji: 

Otwieram dyskusję. Czy ktoś z Państwa radnych chce zabrać głos? 

Nikt nie zabrał głosu.  

 

 

Lidia Stolarska – Przewodnicząca Komisji: 

Przechodzimy do głosowania.  

Kto jest za przyjęciem uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia statutu 

Żłobka Miejskiego „Bajka” w Inowrocławiu? 

   
 

głosowanie:  za – 3, przeciw - 1, wstrzym. się – 0. 

 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej 

Inowrocławia z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia 

(Dz. Urz. Woj. Kujawsko-Pomorskiego Nr 93, poz. 1356 z późn. zm.), Komisja  

Zdrowia, Rodziny i Pomocy Społecznej podjęła uchwałę nr 7/2022 zmieniającą 

uchwałę w sprawie ustalenia statutu Żłobka Miejskiego „Bajka” w Inowrocławiu.  

 
 

Ad 7.  Sprawy bieżące. 

 

Maria Żukowska – Członek Komisji:  

Miałam okazję być w żłobku. Pani dyrektor oprowadziła mnie po salach. 

Nasz miejski żłobek ma czyste sale, piękne meble. Jestem pod dużym wrażeniem, 

ponieważ mamy tylko 2 miejskie żłobki. Ja byłam na ul. Solankowej w Bajce 

i on naprawdę nie odbiega od żłobków niepublicznych. Jestem pod dużym 

wrażeniem jeśli chodzi o czystość pomieszczeń, doposażenia, kadry. 

Rozmawiałyśmy nawet na temat żywienia. Jest to tak dobrze  zorganizowanie, 

że panie korzystają z przedsiębiorców, żeby rolnicy dostarczali tutaj warzywa. 

Jestem pod wrażeniem kierowanej placówki.   

 

 

W związku z wyczerpaniem porządku, Przewodnicząca zamknęła posiedzenie 

Komisji. 

 

Przewodnicząca Komisji 
 

/-/Lidia Stolarska 
Protokółowała: 

/-/Patrycja Lajstet 


